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Schritelijke vragen ex. Art. 41

Onderwerp * Brandveiligheid geisoleerde panden

Inleiding * Op 23 mei 2018 is in het programma ZEMBLA door de Verbond van 
Verzekeraars gewaarschuwd voor de brandbaarheid indien 
gebouwen worden geïsoleerd met kunststof materialen. Deze 
techniek wordt in toenemende mate gebruikt en heeft exact een jaar 
geleden tot een ernstige brand geleid in Londen met verschrikkelijke 
gevolgen.
De VVD acht het van zeer groot belang dat de inwoners in een 
veilige omgeving wonen. 
We hebben begrepen dat de gemeente Stichtse Vecht noch een 
inventarisatie noch een onderzoek gedaan heeft naar het gebruik 
van kunststof materialen voor isolatie. We hebben vernomen dat 
kunststof delen, kunststof bekleding, kunststofisolatie vergunningvrij 
in de woning mag worden aangebracht in de vorm van onderhoud 
mits het volume niet toeneemt. Bij vergunningplichtige (grotere, 
hogere) projecten wordt bij de vergunningverlening gekeken naar de 
isolatiewaarde waarbij de Veiligheidsregio Utrecht ('VRU') 
opmerkingen kan plaatsen inzake de brandwerendheid welke tijdens 
de bouw steeksproefsgewijs worden gecontroleerd. 
Er is geen centraal landelijk register aanwezig van kwetsbare 
gebouwen, het toezicht op de brandveiligheid van gebouwen is 
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belegd bij gemeenten. Tot op heden is er voor de gemeente Stichtse 
Vecht geen noodzaak gebleken om een register bij te houden.

De VVD heeft in aanvulling op deze verkregen informatie nog de 
volgende vragen aan het college:

Vragen

Vraag 1 * Er wordt bij de vergunningverlening gekeken naar de isolatiewaarde. 
Wat houdt dit precies in? Wordt hierbij expliciet gekeken naar 
mogelijk brandgevaar?

Vraag 2 * Sinds wanneer wordt er bij de vergunningverlening door de VRU 
expliciet gekeken naar de te gebruiken isolatiematerialen in 
combinatie met de brandveiligheid? En hoe verloopt een dergelijk 
proces in samenwerking met de VRU? Worden de opmerkingen van 
de VRU in alle gevallen opgevolgd?

Vraag 3 * Op welke wijze wordt er op dit moment invulling gegeven aan de 
bouwvergunningen en gecontroleerd of er bij de (ver)bouw 
daadwerkelijk voldaan wordt aan de gestelde eisen bij de 
bouwvergunning? 

Vraag 4 * De gemeente Stichtse Vecht maakt gebruik van de SBI-test om de 
brandbaarheid van materialen te bepalen. Deskundigen geven aan 
dat deze test niet representatief is voor een brand via de gevel. Er 
wordt gewerkt aan een nieuwe test in Europees verband. Wordt er 
op dit moment gekeken of er nog aanvullende maatregelen nodig 
zijn om de beoordeling van bouwplannen bij de vergunningverlening 
te verbeteren? Graag motiveren.

Vraag 5 * Heeft het college, als dan niet via de VRU, panden geïdentificeerd 
waar sprake is van een verhoogd risico, zoals flats en gebouwen 
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waar oudere en kwetsbare mensen wonen? En is hierbij in kaart 
gebracht of bij de (ver)bouw ooit gebruik is gemaakt van een isolatie 
met kunststof materialen? Zo ja, welke vervolgstappen zijn genomen 
na deze inventarisatie? Zo niet, graag motiveren.

Vraag 6 * Is het college voornemens om bovenstaande risico's expliciet in het 
Integraal Veiligheidsplan op te nemen cq in VRU verband te 
agenderen opdat dit onderwerp (voor het vergunningvrije gedeelte) 
ook meegenomen wordt in de informatievoorziening over 
brandpreventie richting de inwoners? Zo niet, graag motiveren.

 

Bijlagen

Voegt u een bijlage 
toe?

* nee


